
  Protokoll från årsmöte med Rejmyre Vägförening tisdagen den 22 april 2025.

  Dagordningen, verksamhetsberättelsen och styrelsens förslag till budget för 2025 
  fanns framlagda vid mötet men inte debiteringslängden. Debiteringslängden har dock 
  varit tillgänglig i Lill-Annas Köksbod sedan medlemmarna fick kallelsen till årsmötet.

§ 1.   Ordförande Leif Hillgren öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna
         samt utlyste en tyst minut med anledning av vice ordförande Åke Karlsson och  
         ledamoten i valberedningen Aina Anderssons bortgång.
         Därefter valdes Inge Jacobsson till mötesordförande för årsmötet.
                     
§ 2.   Till sekreterare för årsmötet valdes Bert Kindåker.

§ 3.   Emelie Brink och Elin Karlsson valdes att justera årsmötesprotokollet samt vid  
         behov vara rösträknare under årsmötet.

§ 4.   Resultat- och balansräkningen efterfrågades varför mötet ajournerades så 
         dokumenten kunde hämtas och medlemmarna fick möjlighet att ta del av dem 
         innan de godkändes.
         Revisionsberättelsen föredrogs av föreningens revisor Carl Ingemarsson och 
         godkändes därefter av mötet.  
         Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes.

§ 5.   Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024.

§ 6.  Det fanns ingen framställning från styrelsen eller medlemmarna att ta ställning till.

§ 7.  Arvodet för 2025 beslutades vara 2,5 prisbasbelopp (147 000 kr) att fritt fördela 
        inom styrelsen.
        Arvodet till revisorer och valberedare beslutades till 7,5 % av ett prisbasbelopp per 
        person (4 410 kr).

§ 8.  Styrelsen föreslog en höjning av utdebiteringen från 980 kr till 1 200 kr per andel.
        Då denna höjning var i strid mot stadgarna (§ 13) eftersom den inte redovisats i
        kallelsen till årsmötet eller på något annat vis som krävs enligt stadgarna beslutade 
        mötet att den tidigare utdebiteringen 980 kr kvarstår och gäller för 2025.

§ 9.  Val av styrelse, styrelseordförande och styrelsesuppleanter samt valberedare och 
        revisorer med suppleanter. Vid valet av styrelseledamöter ajournerades mötet så 
        att de av valberedningen föreslagna ledamöterna fick möjlighet att diskutera hur 
        de skulle fördela platserna mellan sig.  

       a.  Val av styrelseledamöter: 
            Ingvar Pettersson 2 år, Michael Maasing 1 år, Ida Johansson 1 år.

       b.  Val av ordförande för en tid av 1 år Leif Hillgren.

       c.  Val av styrelsesuppleanter för en tid av 1 år Emilie Brink och Elin Karlsson.

      d.   Val av revisor för en tid av 2 år Tina Englund.

       e.  Val av revisorsuppleant för en tid av 1 år Bengt-Erik Jacobsson.

       f.   Val av valberedare för en tid av 1 år Maud Andersson och Linda Jonsson.



§ 10.  Under övriga frågor begärde Leif Lovén ordet och påpekade att när Finspångs  
          Tekniska Verk nu gräver på samhällets vägar för nya ledningar bör vägföreningens 
          styrelse vara uppmärksam på att återfyllningen utförs noggrant så att sättningar
          inte uppstår i framtiden. 
          Dessutom nämnde han att om det förekommer sprängningar bör mätutrustning som
          registrerar eventuella vibrationer användas på intilliggande byggnader.  

§ 11.  Mötet beslutade att protokollet justeras den 25 april kl.16.00 och därefter finns 
          tillgängligt på vägföreningens hemsida www.rejmyrevsf.se samt på biblioteket i 
          Rejmyre.

§ 12.  Då inga fler frågor fanns att behandla avslutades mötet och därefter bjöds på 
          smörgås och kaffe.
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